

我们满怀歉意：因乐队成员至亲昨日突发离世，乐队无法如期参与原定3月8日华艺节的表演，演出将延期至3月29日，演出场地及开场时间不变。

我们深知已购票乐迷对这场演出无比期待，惘闻亦非常珍惜和重视新加坡的演出，对于延期可能会造成的所有不便深表歉意，我们将原定90分钟的演出扩展到110分钟。关于更多退票和后续细则请关注主办方esplanadesingapore的公告，再次感谢esplanadesingapore和观众伙伴对我们的理解。

We sincerely apologize: Due to the recent sudden passing of a band member's close relative, the band is unable to perform at the originally scheduled Esplanade event on March 8th. The performance will be postponed to March 29th, with the venue and showtime remaining unchanged.

We fully understand how much our fans have been looking forward to this performance, and Wang Wen deeply values and treasures this opportunity to perform in Singapore. We sincerely apologize for any inconvenience the postponement may cause. As a gesture of our appreciation for your understanding, we will extend the originally planned 90-minute set to 110 minutes.

For further details regarding ticket refunds and other arrangements, please refer to the official announcement by Esplanade Singapore. Once again, we extend our heartfelt gratitude to Esplanade Singapore and all our audience members for your understanding.